
 

Zápisnica zo schôdze Rady rodičov pri Gymnáziu  A. Sládkoviča, dňa 7.11.2017 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny. 

Program:  

1. Privítanie členov RR a vedenia školy 

2. Informácia o vyzbieraných členských príspevkoch 

3. Prerozdelenie financií - požiadavky vedenia školy, študentov, návrhy rodičov, resp. 

RR, diskusia. 

4. Hlasovanie  

5. Rôzne 

6. Záver 

1. Privítanie členov RR a vedenia školy: 

Predsedníčka RR p. Valčuhová otvorila a viedla schôdzu. Program schôdze bol prítomnými 
schválený. Schôdze sa zúčastnilo 13 členov RR (podľa prezenčnej listiny), zasadnutie bolo 
preto uznášania schopné, zástupcovia vedenia školy (p. riaditeľka Iveta Šanderová, p. učiteľ 
Peter Trhan). 

 

2. Informácia o vyzbieraných členských príspevkoch: 

 Vyzbieraná suma ku dňu konania členskej schôdze bola 6 545 Eur (na účte).  

 Zostatok z minulého roka: 2 499 Eur (hotovosť 240 Eur + na účte 2 259 Eur). 

 Všetkým členom RR bude zaslaná informácia o ich triede ohľadom žiakov, ktorí ešte 
nezaplatili členský príspevok, následne budú na túto skutočnosť upozornení. 

 

3. Prerozdelenie financií - požiadavky vedenia školy, študentov, návrhy rodičov, 
resp. RR, diskusia + hlasovanie: 

Požiadavka na financie: 

Obnova anglickej knižnice  150 eur   odsúhlasené 

Historicko-geografická exkurzia do Prahy na tri dni  
pre III.A (príspevok na dopravu a pre dozor) 200 eur neodsúhlasené 

PC 8-10 ks    3 000 eur    odsúhlasené 2 000 eur 

Dataprojektor 2 ks   1 200 eur   odsúhlasené 

Príslušenstvo (kabeláž, konzola, ...) 100 eur   odsúhlasené 

3x tablet Samsung do odbornej  
učebne ANJ    600 eur   odsúhlasené 

TSV – pomôcky, výstroj, ...  600 eur   odsúhlasené 300 eur 

CHE – spotrebný materiál   300 eur   odsúhlasené 200 eur 

BIO – 3 ks nanometrický tlakomer 100 eur   odsúhlasené 

Odmeny žiakom za súťaže  400 eur 

Odmeny žiakom na konci šk. roka 1 000 eur 

Neschválené položky budú odsúhlasované dodatočne po vyzbieraní členských príspevkov. 



Od členov RR štvrtých ročníkov bola vznesená požiadavka na príspevok na maturity. Hlasovať 
sa bude na nasledujúcom stretnutí. 

4. Diskusia: 

P. učiteľ Trhan informoval, čo sa urobilo v škole v oblasti IT (siete, uzly, káble, nová PC 

učebňa, 3 dataprojektory). 

P. riaditeľka informovala o pripravovanej akcii 100 rokov GAS. 

 

5. Záver.  

Predsedníčka RR p. Valčuhová po naplnení programu stretnutie ukončila. 

 

21.11.2017 

Banská Bystrica                                          zapísala:  Ing. Zuzana Mažgutová 

 

Overila dňa 23.11.2017 

MUDr. Diana Valčuhová 

Predsedníčka RR 

 

 


